
FAU møte mandag 6.5.2024  kl 19:30, lærerværelset på ungdomstrinnet 

Til stede: 

Jeanette Meyer 

Anette Støylen 

Truls Lillebø 

Magnhild Lekva 

Hildegunn Tjore 

Jørgen Toppe Aarlie 

Marianne Solfjell 

Ida Rasmussen 

Geir Arne Aasen 

Janniche Leganger 

Christine Langeland Steira 

Wenny Karin Bernes 

 

 

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte 

a. Godkjent 

 

2. Rektor informerer 

a. Dårlig økonomi i kommunen. Til høsten vil det være begrenset innkjøp (først og 

fremst digitale lisenser og ev. Chromebook) og bemanning. Ev. overskridelse av 

budsjettet skyldes bemanning. Skolen blir tett fulgt opp fra kommunen, at de holder 

seg til økonomifullmakten. FAU vil bli holdt oppdatert om temaet.  

b. De holder på med rekruttering av vikarer på barnetrinnet 

c. Barnehagebesøk neste uke 

d. Eksamenstrekk for 10. trinn trekkes i morgen 

e. Alle muntlige eksamener 14.6. 

f. ML 5. juni 

g. 8. trinn blir tre klasser, 26 elever i hver klasse 

 

3. Årshjul: Info til 7. klasse valgfag/språk 

a. Dette er sendt ut til foreldrene 

 

4. Spørsmål til rektor om hvilken policy skolen har på AI 

a. Tekstene sjekkes ikke på barnetrinnet, men på ungdomstrinnet. Det er ikke etablert 

noen rutiner på dette per nå fra skolen/kommunen sin side. FAU ønsker å vite 

hvordan skolen vil forholde seg til AI fremover og hvordan foreldrene kan følge dette 

opp overfor elevene. 

 



5. Økonomi – Status (Espen) 

a. Ikke noe oppdatering fra Espen per i dag.  

b. Ønske om hyppigere oppdatering på økonomifronten 

 

6. Nytt om FUG/MOT, samarbeid med Politiet, Utekontakten og andre FAU? (Jørgen, 

Anette, Janniche, Magnhild) 

a. Inntrykket etter møtet i Fana: mye info, men savner mer engasjement. 

b. Jobber nå med bestillingen til talerne. Ønsket er å få foreldre på banen og 

ansvarliggjøre disse. Politi og Uro, samt én til to talere. Natteravnene, Ung Arena 

m.fl. vil stå på stand. Ønske om telefonnummere som folk kan ringe hvis det er 

vanskelig, informasjon om gratis aktiviteter. Diskusjon om innetider, sette 

forventninger, dele kontaktinfo til foreldre i klassen. Foreldre må stille i form av 

frivillig arbeid (foreldrerollen blir et eget tema). 

 

Invitasjon vil gå ut fra og med 6. trinn til alle foreldre i Arna og Åsane. Alle FAU er 

invitert. Ønske om å sette inn diskusjon om disse tingene to ganger i året til alle 

FAU-ene i bydelen. På de lokale møtene kan det være aktuelt å invitere folk fra 

området som ikke nødvendigvis er foreldre for barn i området, men kan være en 

ressurs. 

 

Dette er en kick-off med anmodning om å starte opplegg på sine egne skoler. Flere 

instanser (Helsesøster, Natteravner, Politiet, Uro, Kirken, imamen, en FAU fra hver 

ung.skole m.fl.) som ønsker å lage en gruppe som FAU kan bestille innlegg fra 

(Sammen for barn og unge i Åsane). Åsane Tidende har vært i kontakt med Janniche. 

 

c. 27.5. kl. 18:00 på Åsane Arena. FAU forøvrig stiller opp dersom Janniche, Jørgen, 

Anette og Magnhild trenger mer bistand. 

 

7. Årshjul: Invitere Hordvik/Salhus elever i 7. trinn 

a. Har startet en Messenger-gruppe. Foreløpig dato: 12. juni. 

 

8. Årshjul: 17. mai arrangement oppdatering 

a. Fått inn 200 leker fra DnB i tillegg til noe gjenbruk og noen rester (2 kasser) fra i fjor. 

Komiteen skal kvalitetssikre. 

b. To kasser med programmer er igjen, plasseres på Kiwi og Rema 

c. 57 kakebakere er registrert 

d. Popcorn-bod og Slush er bekreftet 

e. Toppe blomster sponser blomster 

 

9. Årshjul: Planlegge årsmøte i september 

a. Tidspunkt for foreldremøtene er ikke satt enda, flytt saken til neste møte 

 

10. Årshjul: Mjølkeråen-lekene (ML) 

a. 5. juni, invitasjon kommer 

b. FAU organiserer saftbod 

c. Jørgen leverer to ekstra griller  

 

11. Avslutning 10. klasse 



a. Kommer mer info om dette om kort tid. Jeanette holder tale for elevene. 

 

12. Ettermiddagsaktiviteter 

a. Hoppetaugruppen er fullbooket, den går veldig bra. Åsane Tidende vil skrive en sak 

om dette 

 

13. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering 

a. Ikke noe nytt om dette 

b. Økonomien i kommunen kan medføre at hele prosjektet blir strøket 

 

14. Eventuelt 

a. Geir Arne kontakter rektor angående grusing av trappen ved cornerflagget på 

Mjølkeråen-banen. 

b. Sommer-avslutning for FAU i juni 

  

 

 

 


